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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: M. Roos-Andriesse, fractie Hart voor Bloemendaal 

Datum: 22 mei 2017 

Betreft: Motie overlast hockeyvelden  

 

Geacht College, 

 

Zie hierbij de uitspraak van de Raad van State. Wij zijn in gebreke als raad. Ik heb 

hierover de volgende vragen: 

 

1. De termijn is overschreden. Raad van State uitspraak 3 juni 2015. Inmiddels zijn 

we bijna twee jaar verder. Waarom was het niet mogelijk om binnen deze termijn 

de boel op orde te hebben? 

2. Is de raad over de nieuwste uitspraak van de Raad van State geinformeerd? Zie 

bijlage? Zo ja, waar kan ik dat vinden. En indien niet: waarom niet. Dit is een 

procedure van de raad. Het gaat de raad als eerste aan om dit te vernemen; 

3. Waarom is niet na de ingebrekestelling binnen de termijn hiervoor actie 

ondernomen? Vanwaar de trage respons? Het college meldde dat sprake was van 

extra onderzoek. Maar dan blijft de vraag: had dit niet al veel eerder moeten 

gebeuren? Nogmaals: twee jaar is een lange tijd; 

4. Er is een nieuwe uiterste termijn bepaald door de Raad van State. Ik wil graag 

weten wat u gaat doen om deze uiterste termijn te halen. Kunt u mij hierover 

informeren. Dwz: de planning; 

5. Kunt u de raad de uitkomsten van het onderzoek toesturen? Verder zie ik graag 

de onderliggende documenten waarnaar wordt verwezen in de procedure, zie 

bijlage hierbij, van u tegemoet. Met name dat wat de provincie hierover heeft 

gemeld; 

 

Graag zie ik uw reactie zo spoedig mogelijk en wel voor het zomerreces tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Hart voor Bloemendaal 

M. Roos-Andriesse 


